



ICHoLS XV

Milan, August 24 - 28 2020

<https://convegni.unicatt.it/ichols>

Updated call for papers



The Fifteenth International Conference On the History of the Language Sciences, ICHoLS XV, will be held from August 24 to August 28 2020 in Milan.

Since 1978 ICHoLS conferences have brought together specialists in the discipline every three years. Previous conferences have been held in Ottawa, Lille, Princeton, Trier, Galway, Washington, Oxford, Fontenay-St Cloud (Paris), São Paulo & Campinas, Urbana-Champaign, Potsdam, St Petersburg, Vila Real and Paris.



All proposals (for workshops, papers, or posters) concerned with the history, epistemology or historiographical problems of the language sciences are welcome. Working languages will be, as usually and for proposals too, English, French, German, Spanish, Italian.

We encourage proposals for the organisation of thematic workshops, whether open or closed. Closed workshops can be organised if invitations are financed by the proponents. Proposals must be sent to the chairs of the organizing committee before June 30 2019 to the address ichols.milano2020@unicatt.it; workshops could last one or two days, within the parallel sessions, include at least four participants, explain aims and motivation; notification of accepted proposals will be made on July 29 2019; topics and call for proposals of open workshops will be advertised on the conference website.

Other proposals (for papers or posters) must be submitted no later than December 1 2019. Notification of accepted proposals will be made on March 1 2020.

These proposals (consisting of a description of a maximum of 400 words, including bibliography) are to be submitted via EasyChair (see 'How to submit a proposal' below).

Proposals are chosen through a double-blind review by an international scientific committee (<https://convegni.unicatt.it/ichols-information-on-the-congress-scientific-committee>), with the exception of the open workshops, proposals for which are evaluated by the workshop organiser.

Contact: ichols.milano2020@unicatt.it

How to submit a proposal: an anonymized pdf, with no identifiable reference to the authors even in the bibliographical references, should be uploaded via Easy Chair at this address: <https://easychair.org/conferences/?conf=ichols15>



ICHoLS XV

Milan, 24 - 28 août 2020

<https://convegni.unicatt.it/ichols>

Appel à contributions mis à jour



La quinzième Conférence Internationale d'Histoire des Sciences du Langage (International Conference on the History of the Language Sciences, ICHoLS XV) se déroulera du 24 au 28 août 2020, à Milan.



Les conférences ICHoLS, rendez-vous tri-annuel des spécialistes de la discipline depuis 1978, se sont déroulées successivement à Ottawa, Lille, Princeton, Trèves, Galway, Washington, Oxford, Fontenay-St.Cloud (Paris), São Paulo & Campinas, Urbana-Champaign, Potsdam, Saint-Petersbourg, Vila Real et Paris.

Toute contribution (atelier, communication, poster) touchant à l'histoire, à l'épistémologie et aux problèmes historiographiques des sciences du langage est la bienvenue. Les langues de travail sont l'anglais, le français, l'allemand, l'espagnol et l'italien.

Nous encourageons les propositions d'organisation d'ateliers thématiques (ouverts ou fermés). Pour les ateliers thématiques fermés, les invitations devront être financées par les organisateurs. Les propositions devront parvenir au Comité d'organisation avant le 30 juin 2019. Les ateliers, pouvant s'étendre sur un ou deux jours au sein de sessions parallèles, avec au moins quatre intervenants, expliciteront leurs motivations et objectifs.

Les acceptations seront notifiées le 29 juillet 2019. Les thématiques et les appels relatifs aux ateliers ouverts seront publiés sur le site.

Les autres propositions (communication ou poster) devront être soumises le 1^{er} décembre 2019 au plus tard. Les acceptations seront notifiées le 1^{er} mars 2020.

La soumission des propositions (un descriptif de 400 mots maximum, bibliographie comprise) se fait via EasyChair. (voir ci-dessous "comment soumettre une proposition").

La sélection des propositions est réalisée par un comité scientifique international selon une procédure d'évaluation en double aveugle (<https://convegni.unicatt.it/ichols-information-on-the-congress-scientific-committee>), à l'exception des ateliers ouverts pour lesquels la personne responsable de l'atelier se chargera de l'évaluation des propositions.

Contact: ichols.milano2020@unicatt.it

Comment soumettre une proposition: Une version pdf anonymisée sans aucune référence identifiable aux auteurs (y compris dans les références bibliographiques) devra être envoyée via Easy Chair à l'adresse suivante:

<https://easychair.org/conferences/?conf=ichols15>